
V rozhlase jej je enormne dobre 

 

Rozhovor s Táňou Pauhofovou 

S umeleckou kariérou začínala ako 8-ročná v detskom rozhlasovom súbore. Odvtedy           
prešlo 25 rokov a Táňa Pauhofová sa vypracovala na jednu z našich popredných           
divadelných a filmových herečiek. Je skvelé, že popri množstvu úloh na doskách           
SND či pred filmovými kamerami si vždy nájde čas aj na "neviditeľnú" prácu             
v rozhlase. Vďaka tomu jej hlas možno počuť aj z rozhlasového éteru. V archíve           
RTVS sú desiatky titulov monologických rozprávok, rozprávkových hier a hier pre           
deti, v ktorých účinkovala. Na slávnostnom otváracom večere X. ročníka festivalu           
Zázračný oriešok bola udelená Táni Pauhofovej Zvláštna cena RTVS za jej           
rozhlasovú hereckú tvorbu. 

 

Herec stojí na javisku, herec stojí pred kamerou, takisto sa dostane do            
obývačiek mnohých ľudí, ale v rozhlase z neho máme iba hlas. Je to ťažšie, je             
to ľahšie? Aké to je? 

Pre tých, ktorí ma poznajú, tak vedia, že toto je pre mňa najkomfortnejšie, pretože ja               
vo svojej podstate, čím som menej vidieť, tým sa cítim lepšie. Viem, že je to bizarné                
vzhľadom na prácu, ktorú robím, ale mne je v rozhlase naozaj, ako keby enormne             
dobre. Pre mňa rozhlas ponúka najväčší priestor na fantáziu. Je to najväčšia výzva,             
ako práve iba cez ten hlas a cez tú emóciu v hlase priniesť poslucháčovi zážitok.             
Ešte okrem toho som v rozhlase úplne začínala. To znamená, že bude to pre mňa              
asi navždy výnimočné. 

 

Hovoríte, že je vám dobre v rozhlase, najlepšie. Je Vám dobre aj v rozprávke? 

V rozhlase a v rozprávke to je úplne, ako keby najviac. Rozprávky som vždy milovala            
a vždy ich aj milovať budem, že ja tú malú Táňu v sebe nezapriem. Ešte si ju stále                
hýčkam a tá rozprávky miluje. Ja hovorím vždy, že rozprávky, pokiaľ sú robené            
s ľuďmi, ktorým na tom tiež záleží a tiež ich to baví, je to takzvane za odmenu. 

 

Čo Táňa Pauhofová a Piešťany? Máte nejaký vzácny vzťah? Okrem bahna? 

Mám k Piešťanom vzácny vzťah, pretože moji veľmi blízki ľudia, aj členovia mojej            
rodiny sa sem chodia kurírovať a ja ich chodím navštevovať. Do Piešťan chodím            
veľmi často, myslím si. Aj teraz, pred tým, ako sme sem prišli, tak som sa               
s kamarátkou bola prejsť po meste a máte to tu krásne. Až sme si hovorili, že              
musíme niekedy, keď budú dva dni, že musíme si spraviť výlet aj s prespatím, aby              



sme si to tu viac užili. Toto tu je úplne. Neviem, kto to robil a kedy, som tu prvýkrát,                  
ale je to fenomenálne. Jediné, čo tu treba domyslieť je vzduchotechnika, ale inak je              
to super. 

 

Je oriešok zázračný? 

A aký iný ešte poznáte? Ja poznám iba Zázračný oriešok! 

 

Ja poznám napríklad vlašský. 

Aj ten môže byť zázračný. Všetko je len o uhle pohľadu. 
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